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Żaneta Kwapisz Koszalin, 20.12.202

Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie

Pan Piotr Jedliński 

Prezydent Miasta Koszalin

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

We wrześniu 2021 roku przy Parku Wodnym Koszalin powstała pierwsza w 

Koszalinie ścieżka edukacyjna dla dzieci. Cieszy się ona bardzo dużym 

zainteresowaniem, to wyjątkowe miejsce, w którym można się bawić za pomocą 

zmysłów, przy okazji rozwijając swoją wyobraźnię. Taki rodzaj zabawy jest niezwykle 

cenny i pożądany. Doskonale stymuluje rozwój młodszych dzieci i pomaga poznawać 

otaczający je świat. Niewątpliwie powstawanie kolejnych ścieżek przy przedszkolach i 

szkołach podstawowych (klasy 1-3) stanowiłoby piękną wizytówkę Miasta, jako 

ceniącego rozwój psychoruchowy dziecka oraz integrujący mieszkańców.

Stąd zatem moje zapytanie do Pana Prezydenta o możliwość powstania takich 

sensorycznych placów zabaw dla najmłodszych na ternie koszalińskich placówek 

oświatowych (przedszkoli i szkół podstawowych klasy 1-3).

7 poważaniem
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